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БЕОГРАД - Председница Скупштине Србије Славица Ђукић-Дејановић изјавила је у
понедељак да је Србија "шампион евроинтеграција" захваљујући великом броју усвојених
закона који су прилагођени европским стандардима.

  

"Велики број аката које смо донели био је са такозване европске агенде, а од августа
2010. године сваки предлог закона садржи потврду усаглашености са европским
правом", рекла је Славица Ђукић-Дејановић у парламенту на јавном слушању о путу
евроинтеграција.

  

Председница парламента је, парафразирајући бившег британског премијера Винстона
Черчила, рекла да ЕУ "није отоман на којем ћемо се одморити, него радни сто за којим
ћемо вредно радити" и тако се представити као равноправни партнери у заједници
еворпских народа.

  

"Неки, који ЕУ виде као отоман, не верују у његову удобност, док други, који препознају
рад који следи, не верују у његову смисленост. Оба мишљења имају легитимитет, као што
је легитимно радовати се ономе што нас очекује, иако је захтевно, јер ће нас учинити
бољима. Све то смо покушали да објаснимо грађанима, а жеља да се садржина чланства
у ЕУ приближи човеку и преведе на језик свакодневног живота, окупила нас је овде",
рекла је Славица Ђукић-Дејановић.

  

Она је најавила да ће, када Споразум о стабилизацији и придруживању (ССП) ступи на
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снагу, у скупштини бити формиран и заједнички парламентарни одбор за стабилизацију
и придруживање који ће чинити посланици скупштине и чланови Европског парламента.

  

(Бета)
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